
                                                       Protokół nr V/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 26 lutego 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył V Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radny Piotr Kosewicz 
- radna Maria Pichórz. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
29 stycznia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Plan działalności Ośrodka Kultury na rok 2015. 
5. Informacja z realizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w kontekście rozwoju 

społeczno-gospodarczego miasta. 
6. Promocja miasta Zawidów. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

7.1 przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
      zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów  

7.2 odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LI/253/2014 Rady    
      Miejskiej w Zawidowie z dn. 7 lipca 2014 r. w sprawie zmian w studium  
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów 
7.3  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015  
7.4  zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów” 
7.5 określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim  

         etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do  
         potwierdzenia tych kryteriów. 

7.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na  
         czas określony do 3 lat 

7.7  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.8  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.9  zamiany nieruchomości niezabudowanej.  

      8. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      9. Sprawy różne. 
 
 
 



Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
 
Przewodniczące Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Sportu Piotr Kosewicz zwrócił się  
z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Stan opieki zdrowotnej na terenie 
miasta i funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia”.  
Przewodniczący Komisji P. Kosewicz przekazał, iż chciałby, aby punkt został wprowadzony 
do porządku z uwagi na liczne skargi i uwagi mieszkańców odnośnie stanu opieki zdrowotnej 
w Ośrodku Zdrowia w Zawidowie.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek złożony przez radnego Piotra Kosewicza. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-1, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. wniosek. 
 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
29 stycznia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Plan działalności Ośrodka Kultury na rok 2015. 
5. Informacja z realizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w kontekście 

rozwoju społeczno-gospodarczego miasta. 
6. Promocja miasta Zawidów. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

7.1 przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
      zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów  

7.2 odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LI/253/2014 Rady    
      Miejskiej w Zawidowie z dn. 7 lipca 2014 r. w sprawie zmian w studium  
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów 
7.3  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015  
7.4  zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów” 
7.5 określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim  

         etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do  
         potwierdzenia tych kryteriów. 

7.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na  
         czas określony do 3 lat 

7.7  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.8  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
7.9  zamiany nieruchomości niezabudowanej.  

      8. Stan opieki zdrowotnej na teranie miasta i funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia. 
      9. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
     10. Sprawy różne. 
 
 
 
 



 
1. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  

29 stycznia 2015 r. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad IV sesji 
Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 2015 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad IV z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 2015 r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury będą przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury będzie pełnić Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 30.01 – 25.02.15 

1. 30.01.15 Otwarcie części instalacji do segregacji odpadów w Zakładzie Utylizacji 
Odpadów w Lubaniu. Linia do sortowania szkła, Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 
dla miasta i gminy Lubań. 

2. 6.02.15 Dolnośląska Służba Dróg i Kolei . Spotkanie z Dyrektorem w Starostwie 
Powiatowym w Zgorzelcu. Przedstawione zostały plany remontów dróg 
wojewódzkich na kolejne lata. Przedstawiłem problem , który powstał po wykonaniu 
remontu przejazdu na drodze do Zgorzelca, tj. nieprawidłowe wyprofilowanie i 
planowane oznakowanie drogi. Zwróciłem także uwagę na konieczność wypracowania 
rozwiązań zwiększających bezpieczeństwo na skrzyżowaniu „w lesie”. 

3. 6.02.15 Obrady Zarządu Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. Zmiany porządkowe w budżecie. 
Zgoda na przyjęcie psów z gmin z poza związku , po odejściu Siekierczyna. Wniosek 
o rozpoczęcie przygotowań do modernizacji i rozbudowy schroniska zgodnie z 
wymaganiami i potrzebami. 

4. 11.02.15 Urząd Wojewódzki , odebrałem promesę na usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych. Planowany jest remont kanalizacji deszczowej łączącej ul.Jana Pawła II 
oraz ul. Cmentarną z Grunwaldzką i dalej do Kociego Potoku , a także remont 
nawierzchni ulicy Cmentarnej. 

5. 12.02.15 Walne Zgromadzenie Lokalnej Grupy Działania Partnerstwo Izerskie. 
Zmiana zarządu w związku z odejściem dwóch osób. Przedstawienie realizacji 
programu kończącego się oraz przygotowań do realizacji kolejnego okresu 
dofinansowania. Planowane rozpoczęcie działań w 2016 r. 

6. 17.02.15 – 24.02. urlop 



7. W międzyczasie prowadzałem konsultacje w sprawie przygotowań do remontu 
pomieszczeń w budynku Urzędu Miasta, remontu ulicy Wilczej, rozbudowy 
przedszkola, remontu nawierzchni ulic. 

4. Plan działalności Ośrodka Kultury na rok 2015. 
 
Dyrektor Ośrodka Kultury w Zawidowie Pan Konrad Tkaczyk przekazał, iż w ubiegłym roku  
udało się zorganizować ponad 30 imprez i ma nadzieję, że rok 2015 będzie równie obfity w 
wydarzenia.  
Pan Konrad Tkaczyk przekazał, iż plan działalności Ośrodka Kultury na rok 2015 przedstawia 
się następująco:  
Styczeń:  
- Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy,  
- impreza przedszkolna z okazji Dzień Babci i Dziadka,  
- spotkanie świąteczno – noworoczne dla seniorów i osób samotnych współorganizowane  
   Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Zawidowie,  
- Ferie zimowe dla dzieci,  
- halowy turniej młodzików,  
- spotkania pn. „Wspólne kibicowanie na dużym ekranie”.  
Luty: 
- dyskoteka szkolna dla dzieci organizowana przez Radę Rodziców,  
- dwutygodniowy kurs komputerowy dla osób w wieku 50 – 64 lat,  
- turniej „Fify” dla młodzieży,  
- „Walentynkowy bal przebierańców” – zabawa taneczna dla dorosłych. 
Marzec: 
- Obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych,  
- Teatr dla dorosłych „Separacja”,  
- dyskoteka z okazji Dnia Kobiet,  
Kwiecień: 
- inscenizacja Drogi Krzyżowej współorganizowana z parafią zawidowską oraz grupą 
teatralną Zespołu Szkół,  
- dyskoteka wielkanocna dla młodzieży,  
- konkurs recytatorski im. Ireny Trojanek – Szmidtowej,  
Maj: 
- uroczystości patriotyczne pod pomnikiem,  
- Mistrzostwa w wyciskaniu sztangi leżąc,  
- festyn z okazji Dnia Dziecka,  
- Dzień Działacza Kultury,  
Czerwiec: 
- dyskoteka dla młodzieży,  
- turniej siatkówki plażowej,  
Lipiec: 
- akcja wakacyjna dla dzieci i młodzieży,  
- turniej siatkówki plażowej,  
Sierpień:  
- akcja wakacyjna dla dzieci i młodzieży,  
- turniej siatkówki plażowej,  
Wrzesień:  
- Dni Zawidowa,  
- turniej piłki nożnej,  



Październik:  
- Dzień Seniora,  
- wieczór poetycki,  
- bal hallowenowy dla dzieci,  
Listopad:  
- koncert hip – hopowy,  
- zabawa „Andrzejkowa”,  
Grudzień:  
- zabawa „Mikołajkowa”,  
- koncert z okazji „Bożego Narodzenia” oraz kiermasz świąteczny,  
- dyskoteka świąteczna,  
- zabawa sylwestrowa.  
Ponadto Ośrodek Kultury organizuje codziennie zajęcia plastyczne i teatralne dla dzieci  
i młodzieży. 
 
Radna Maria Pichórz oznajmiła, iż warto zastanowić się nad utworzeniem parkingu na terenie 
Ośrodka Kultury, gdyż czasami jest tam bardzo niebezpiecznie z uwagi na usytuowanie 
Ośrodka przy ulicy.  
 

5. Informacja z realizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w kontekście 
rozwoju społeczno-gospodarczego miasta. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
Radny Roman Rusin zadał pytanie, czy jeśli pojawiłby się inwestor, który chciałby 
wybudować hale fabryczną na terenie miasta, to czy znalazłby się teren pod budowę takiego 
obiektu.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż temat terenów jest najmniejszym problemem.  
 

6. Promocja miasta Zawidów. 
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

7.1 przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
      zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, czy mieszkańcy po raz kolejny 
będą mogli składać wnioski.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż odbędą się konsultacje tylko w zakresie zmian, które 
będą wprowadzane.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 



Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/19/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków   
 zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/19/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.2 odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LI/253/2014 Rady    
      Miejskiej w Zawidowie z dn. 7 lipca 2014 r. w sprawie zmian w studium  
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/20/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LI/253/2014 Rady  
Miejskiej w Zawidowie z dn. 7 lipca 2014 r. w sprawie zmian w studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/20/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.3  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/21/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/21/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 



7.4  zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów” 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/22/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Zawidów”. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/22/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.5 określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim  
         etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do  
         potwierdzenia tych kryteriów. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/23/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: określenia kryteriów naboru do Przedszkola Publicznego w Zawidowie na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 
kryteriów. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-1, wstrzymujących 
się -1/ - podjęła uchwałę nr V/23/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na  
         czas określony do 3 lat 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 



Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/24/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawarty na 
czas określony do 3 lat. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/24/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.7  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej i dotyczy działki 34/15 przy ulicy Prusa. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.   
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/25/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/25/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.8  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej i dotyczy działki 547/2 przy ulicy Granicznej. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/26/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/26/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7.9  zamiany nieruchomości niezabudowanej.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej. 



Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr V/27/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 26 lutego 2015 r.  
w sprawie: zamiany nieruchomości niezabudowanej. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr V/27/2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski ogłosił 10 minut przerwy. 
 
O godz. 19.10 sesję opuścił radny Stanisław Wójcik, tym samym w sesji uczestniczy 13 
radnych. 
 
      8. Stan opieki zdrowotnej na teranie miasta i funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż prowadzenie dyskusji bez Dyrektora WSSP ZOZ 
Pani Zofii Barczyk i Kierownika Przychodni Rejonowej w Zawidowie Pani Ludmiły 
Antoniak niewiele wniesie w sprawę.  
Burmistrz Miasta dodał, iż wg harmonogramu przyjęć pacjentów Przychodni w Zawidowie 
wynika, że w środy i czwartki lekarz jest dostępny do godz. 15.00, a w poniedziałki, wtorki  
i piątki lekarz przyjmuje do godz. 18.00. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Piotr Kosewicz zadał pytanie, 
kto w tym przypadku ma się spotkać z Panią Dyrektor WSSP ZOZ Zofią Barczyk w celu 
przedyskutowania tematu funkcjonowania Przychodni w Zawidowie.  
Burmistrz Miasta R. Łężny wyjaśnił, iż najlepszym wyjściem byłoby zaproszenie Pani Zofii 
Barczyk na sesję Rady Miejskiej.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż spotkała się  
z sytuacją, kiedy mieszkanka Zawidowa udała się do Ośrodka Zdrowia z chorą córką w celu 
jej zarejestrowania. Nie udało jej się zarejestrować córki, w związku z czym udała się z chorą 
do  Ośrodka Zdrowia w Zgorzelcu, zmieniającym tym samym lekarza.  
Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk przekazała, iż sama znalazła się w podobnej sytuacji.  
Radna dodała, iż wielu mieszkańców zrezygnowało z usług Przychodni Zdrowia  
w Zawidowie przenosząc się do Zgorzelca.    
Radna Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż uważa, że nie do pomyślenia jest, aby rodzic czekał  
z chorym dzieckiem na przyjęcie u  lekarza cztery godziny. 
Radna E. Sontowska dodała, iż uważa, że Przychodnia w Zawidowie jest zwyczajnie źle 
zarządzana.  
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zauważył, że Ośrodek Zdrowia w Zgorzelcu na ul. 
Reymonta jest ośrodkiem również należącym do WSSP ZOZ, a jakość usług nie jest 
porównywalna do jakości usług w Przychodni w Zawidowie.  
Mieszkańcy oczekują, że będą traktowani równie dobrze, jak pacjenci ze Zgorzelca, biorąc 
pod uwagę fakt, że wielu mieszkańców tam właśnie przenosi swoje karty zdrowia, jak  
i swoich dzieci.  



Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk oznajmiła, iż Przychodnia w Zawidowie nie posiada 
żadnych specjalistów typu chirurg, kardiolog, bądź nawet ortopeda, gdzie w Zgorzeleckim 
Ośrodku Zdrowia nie ma z tym problemu.   
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż ma na względzie zgłoszone uwagi i porozmawia  
z Panią Dyrektor Zofią Barczyk i zostanie zaproszona na sesję Rady Miejskiej.  
 

9. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 

Radna Maria Szkwarek przekazał prośbę mieszkańców ulicy Prusa o wysypanie tłucznia na 
drogę, gdyż podczas remontów oświetlenia droga została rozkopana.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż temat zostanie załatwiony. 
Radny R. Rusin przekazał prośbę w sprawie latarni na ul. Partyzantów oraz dziury na 
skrzyżowaniu ul. Partyzantów i Kopernika.  
 
Przewodniczący rady A. Pilarski złożył wniosek na prośbę mieszkańców miasta o treści: 
Przedstawić Radzie Miejskiej pisemną informację dotyczącą podjętych działań w celu 
wymuszenia na właścicielu nieruchomości po byłym Banku Zachodnim przywrócenia 
obiektu do stanu technicznego, który nie będzie zagrażał bezpieczeństwu i życiu osób 
postronnych.  Do informacji załączyć kopię pisma. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -2/ - przyjęła ww. wniosek. 
 
           10. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
20.30 zamknął sesję. 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


